
PROTOKÓŁ nr XXXVII/2020 

Z XXXVII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 16 grudnia 2020 roku  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 11:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – 

załącznik nr 1, a zakończył o godz. 12:15 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie punktu  

do porządku obrad dotyczący opłaty od posiadania psów na 2021 rok. Wyjaśnił,  

że uchwała ta była już podejmowana na poprzedniej sesji, ale ze względu na błąd 

pisarski musi być przegłosowana jeszcze raz w poprawnym brzmieniu – chodzi o błąd 

w dacie. Radna, p. B. Gil, poprosiła o zmianę kolejności punktów w porządku obrad. 

Burmistrz, jako wnioskodawca, wyraził zgodę na dokonanie zmian kolejności punktów 

w porządku obrad. 

Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad został poddany pod głosowanie wniosek formalny burmistrza. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie punktu do porządku obrad.  



Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał zmieniony porządek obrad  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

3. Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący RM poprosił o zabranie głosu w tym punkcie Skarbnika Miejskiego, 

 p. K. Joniak., która wyjaśniła, że z wnioskiem o dotacje w wysokości 15 000 zł 

wystąpiły Siostry Benedyktynki z Opactwa Sióstr Benedyktynek w Sierpcu,  

z przeznaczeniem na remont pomieszczeń kotłowni. Wniosek ten został również 

przedłożony do zaopiniowania Komisji Budżetu i Komisji Oświaty, przez które został 

zaopiniowany pozytywnie. Radna, p. B. Gil, zapytała, do kogo został ten wniosek 

złożony. Odpowiedzi udzieliła p. Joniak, wyjaśniając, że wniosek został złożony  

do Burmistrza Miasta. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków..  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

289/XXXVII/2020 RM  ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków..  - 

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

4. Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Burmistrza Miasta, p. J. Perzyńskiego,  

który wyjaśnił, że działka ta jest przedstawiona w planie zagospodarowania 

przestrzennego jako działka drogowa. Dodał, iż plany budowy tej drogi sięgają lat 

90-tych, jednak wnioski mieszkańców, aby droga ta, która przebiega przez budynki, 

była zdjęta z planu, nie zostały przyjęte. Zasadnym więc jest kwestia wykupu tych 

działek, aby w przyszłości była możliwa przebudowa ul. Piastowskiej. Środki na ten 

cel udało się wygospodarować z oszczędności. Radny, p. K. Rudowski, zapytał,  

czy w tym momencie rzeczywiście jest zasadny ten wykup. Radny, p. P. Rzeszotarski, 

powiedział, że teraz jest wręcz idealny moment ze względu na odbyte rozmowy  

w dniu 4.12.2020r. z marszałkiem Adamem Struzikiem oraz dyrektorem MZDW,  

który deklaruje modernizację całej ul. Piastowskiej. Radny, p. W. Jaworowski zapytał, 

czy modernizacja ul. Piastowskiej wiąże się z projektem modernizacji skrzyżowania ulic 

Staszica, Hermana. Radny Rzeszotarski wyjaśnił, że niestety nie, jest to skrzyżowanie  

w pasie drogowym MZDW i dlatego nie może być finansowane ze środków  

woj. mazowieckiego. Burmistrz dodał, że wnioski w tej sprawie są składane od kilku 

lat do województwa. Miasto czeka na rozstrzygnięcie, decyzja powinna zapaść  

w styczniu, czy zostanie ta inwestycja sfinansowana z funduszu dróg 

samorządowych. Radny, p. K. Skrzyński, dodał, że jeśli mamy ogromne wsparcie 

finansowe z województwa, to nie ma się nad czym zastanawiać, tylko należy 

realizować tę inwestycję. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

290/XXXVII/2020 RM  ws. nabycia nieruchomości - załącznik nr 6 



 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

5. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Projekt uchwały został zreferowany przez Naczelnika WIF, p. B. Ciemieckiego,  

który wyjaśnił, iż umowa z zarządem województwa mazowieckiego zostanie zawarta 

w roku bieżącym a realizacja i wydatki nastąpią w roku 2021. Burmistrz dodał,  

że na mocy porozumienia z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego, roboczo 

można go nazywać projektem przebudowy ul. Piastowskiej. Został podzielony na trzy 

etapy, z czego dwa są projektowane przez władze woj. mazowieckiego a jeden jest 

wkładem miasta Sierpca. Realizacja tej przebudowy będzie dokonywana  

na przełomie 2022 – 2023 roku i będzie podzielona na etapy. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

291/XXXVII/2020 RM  ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

6. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok. 

W tym punkcie głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła, że najistotniejszą 

zmianą jest urealnienie dochodów miasta w związku z dodatkowymi dochodami  

w podatku CIT, czyli podatku dochodowym od osób prawnych, w kwocie 124 000 zł  

i dodatkowej subwencji ogólnej na kwotę 284 957 zł. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

292/XXXVII/2020 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok.. - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

7. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2020 - 

2029. 

Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniła, że w związku z podjętymi przez radnych uchwałami 

mającymi termin realizacji w roku następnym, tym samym mają one wpływ  

na wieloletnią prognozę finansową. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2020 - 

2029..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

293/XXXVII/2020 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2020 - 2029 - załącznik nr 9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

8. Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2021 rok. 

Naczelnik WSK, p. A. Pniewska, wyjaśniła, że uchwała ta musi być poddana pod 

głosowanie jeszcze raz ze względu na błąd pisarski w § 6. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2021 rok..  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

294/XXXVII/2020 RM  ws. opłaty od posiadania psów na 2021 rok. - załącznik nr 10 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

9. Zakończenie obrad. 

Na zakończenie obrad Przewodniczący RM złożył życzenia z okazji Świąt Bożego 

Narodzenia. 

Następnie, wobec wyczerpania porządku, obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska                                                                                                       

 

 



 


